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                Protokół Nr III/3/06

                                        sesji Rady Miejskiej w Gniewie
       odbytej dnia 27 grudnia  2006 r.
   --------------------------------------------

Godzina rozpoczęcia sesji 11:00

Obradom przewodniczył – pan radny Janusz Karzyński – przewodniczący rady i pan
radny Franciszek Sumisławski – wiceprzewodniczący rady.

-  Przewodniczący rady - Otwieram III sesję V kadencji Rady Miejskiej w Gniewie.

        Witam Wysoką Radę , Burmistrzów , Panią Skarbnik, Pana Sekretarza

Gminy,    Sołtysów oraz pozostałych Gości i Mieszkańców Gminy Gniew.

Na podstawie listy obecności stwierdzam ,Ŝe na sali jest wystarczająca ilość
radnych do podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. Obecnych na sesji  jest
w tej chwili 14 radnych. Nieobecny  usprawiedliwiony pan radny Grzegorz
Wasielewski.

Przystępujemy do pkt 1 porządku obrad.

Do przedstawionego porządku obrad,  który radni otrzymali na piśmie    doszła
dziś  autopoprawka do budŜetu  Gminy na 2007 rok, którą omówi pani Skarbnik.
 Z mojej strony więcej zmian nie ma.  Czy są  inne propozycje do przedstawionego
porządku obrad?  Nie widzę? Odczytał porządek obrad. Proszę zatem o
przegłosowanie przedstawionego porządku obrad. Kto z radnych jest za takim
porządkiem obrad? Jednogłośnie. Dziękuję.

Do protokołu poprzedniej sesji uwag nie wniesiono. Kto z radnych jest za
przyjęciem protokołu z sesji odbytej dnia 4 grudnia  2006 r.  Jednogłośnie. Dziękuję.
Zamykam pkt. 1 porządku obrad i przystępujemy do pkt. 2.

 - Pkt  2 porządku obrad -  projekt budŜetu Gminy na 2007 rok.

- Przewodniczący rady – Wszystkie komisje na swych posiedzeniach analizowały
ten projekt i teraz proszę panią skarbnik Marię Olszewską o omówienie projektu
budŜetu Gminy na 2007 rok. Bardzo proszę.

- Maria Olszewska – Omówiła prognozowane dochody Gminy   na 2007 rok
i prognozowane wydatki budŜetu Gminy na 2007 rok.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Proszę teraz przewodniczącego Komisji
Finansów pana radnego Marka Barnika o opinię Komisji  w sprawie budŜetu
Gminy na 2007 rok.
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- Marek Barnik –   Komisja Finansów na swoim posiedzeniu w dniu  w dniu 21
grudnia br. po wyjaśnieniach pani Skarbnik przedstawiony projekt zaopiniowała
pozytywnie i przekazała  pod obrady rady.

- Andrzej Solecki – W dziale 600 transport i łączność , drogi publiczne i gminne jest
kwota 100 tyś. zł. UwaŜam ,Ŝe są to za małe środki w stosunku do potrzeb. Drogi
to jest nerw Gminy i dlatego taka skromna suma nie powinna znaleźć się
w budŜecie. W tym wieloletnim planie inwestycyjnym nie zostały pewne rzeczy
wcale umieszczone. Za mało jest środków na Miejską i Powiatową Bibliotekę
Publiczną. W Bibliotece nie ma nawet środków na bieŜącą prasę , co mnie bardzo
boli. Kolejną sprawą gdzie jest ewidentne niedoszacowanie budŜetu jest kultura
fizyczna. W tym projekcie budŜetu nie ma środków na remont boiska głównego .
Remont ten został odsunięty na 2009 rok . Została zrobiona płyta boiska bocznego
i to ma wystarczyć? W WPI nie ma równieŜ budowy szkoły podstawowej. Czy
znajdą się mieszkania dla tych ludzi z budynku rotacyjnego? Spójrzmy na budŜet
Urzędu  z 2002 roku w  planie wydatki kształtowały się w kwocie ponad
2.200.000 zł obecnie jest to kwota 2.700.000 zł. Pan Burmistrz podaje ,Ŝe
w Urzędzie pracuje 55 urzędników, dlaczego Pan w tej statystyce nie przedstawił
tego ,Ŝe 5 pracowników zostało przeniesionych do ZUK i 2 do MGOPS
 w Gniewie? UwaŜam ,Ŝe jeśli tych ludzi w Urzędzie nie ma to powinny być
jeszcze oszczędności.

- Przewodniczący rady – WPI to jeszcze nie budŜet, to jest dopiero prognoza
budŜetu i moŜna ją zawsze zmienić.

- Burmistrz Bogdan Badziong – Nie będę się odnosił do tego ,bo my w tej chwili
dyskutujemy nad budŜetem , a nie nad wypowiedziami ogólnymi. Jeśli mamy
skądś środki dać to trzeba wskazać skąd te środki wziąć?

- Andrzej Solecki – Wskazałem róŜnicę. Jest ona w Urzędzie . W stosunku do 2002
roku   jest więcej o ponad pól miliona złotych. Tam są środki. A dyskutuję nie o
czym innym tylko na temat właśnie tego  budŜetu i na podstawie tego materiału ,
który otrzymałem.

- Przewodniczący rady – Dlaczego nie zgłosił Pan radny tego na posiedzeniach
komisji? Na komisji nie zgłosił Pan ani jednego wniosku, a teraz zgłasza Pan
wnioski? Tu nie jest ani miejsce ani czas na to.

- Andrzej Solecki – śeby dokładnie budŜet przeczytać potrzeba czasu.
- Przewodniczący rady – Pani Skarbnik była na posiedzeniu kaŜdej komisji

 i udzielała wyjaśnień, ale takich pytań nie było.

- Andrzej Solecki – Opinia do budŜetu pana Przewodniczącego Komisji Finansów
była dość płytka . Właściwie nie była to Ŝadna opinia.

- Przewodniczący rady – Mówisz bardzo ogólnie nie stawiając wniosków.
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- Franciszek Sumisławski – Jak , co roku tak i tym razem budŜet ten analizowałem
i ostatecznie to my o tym decydujemy na , co te środki wydamy. RIO wydało
opinię pozytywną o tym budŜecie. DuŜo środków przeznaczamy z własnego
budŜetu na utrzymanie szkół, których do tej pory nie zlikwidowaliśmy.  Jest to
prawie 4.000.000 ,- zł. Jest to powaŜny problem ,ale nie chcieliśmy likwidować
szkół. Remiza w Rakowcu teŜ czeka na remont dachu i teŜ nie ma w planie tego
remontu, ale jeśli będą środki w planie odnowy wsi to będzie równieŜ moŜliwe
zrobienie remontu w świetlicy, w Rakowcu. Takie są realia i moŜna ten budŜet
nazwać zrównowaŜonym i za takim budŜetem będę głosował.

- Przewodniczący rady – Będziemy szukać środków i być moŜe przyjdzie nam
łączyć szkoły.

- Marek Barnik – Chciałbym krótko odnieść się do wypowiedzi kolegi Radnego.
Na Komisji Finansów projekt budŜetu Gminy został przyjęty większością głosów .
Nie ma skąd wziąć środków na oświatę o czym wszyscy wiemy nie od dziś tylko
od dawna , bo kwota 4.000.000 zł jest to kolosalna kwota. My nie unikamy
problemu i trzeba będzie zmienić sieć szkół. Nie moŜe tak być ,Ŝeby w klasie było
po 5 uczniów, ale musimy się zastanowić nad tym jak to zrobić ,Ŝeby to obciąŜenie
Gminy zmniejszyć. Pewne działania , które Burmistrz podjął , co ja zauwaŜyłem
przyczyniły się do lepszego funkcjonowania Urzędu i nie będę się w tej kwestii
wypowiadał.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Zamykam dyskusję i pkt 2 porządku obrad .
Przystępujemy do pkt 3.

- Pkt 3 porządku obrad – podjecie uchwał.

- Jako pierwszy mamy projekt uchwały w sprawie budŜetu Gminy na 2007 rok –
Druk Nr B/36/06. Kto z radnych jest za podjęciem uchwały budŜetowej na 2007
rok? Za głosowało 13 radnych . Kto jest przeciw? Przeciw głosował 1 radny.
Głosów wstrzymujących nie było. Uchwała budŜetowa na 2007 rok została
podjęta. Protokół z głosowania stanowi załącznik do protokołu. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy na 2006 rok – Druk
Nr B/37/06.  Bardzo proszę. Pani skarbnik Maria Olszewska.

- Maria Olszewska – Omówiła zmiany do budŜetu na 2006 rok.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Czy są pytania? Nie widzę? Kto z radnych jest
za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję. Uchwała została podjęta.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie upowaŜnienia Przewodniczącego Rady
Miejskiej w Gniewie do dokonywania czynności w sprawach z zakresu prawa
pracy w stosunku do Burmistrza Miasta i Gminy Gniew – Druk Nr R/28/06. Czy
są pytania w tej sprawie? Nie widzę? Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały?
Jednogłośnie. Dziękuję.
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- Kolejny projekt uchwały w sprawie ustalenia dla Burmistrza Miasta i Gminy
w Gniewie miesięcznego limitu kilometrów na jazdy lokalne – Druk Nr R/29/06.
Czy są pytania w tej sprawie? Nie widzę? Kto z radnych jest za podjęciem tej
uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza
Miasta i Gminy Gniew – Druk Nr R/30/06.  UwaŜam ,Ŝe Burmistrz zasługuje na
podwyŜszenie wynagrodzenia poniewaŜ jest juŜ II kadencję  i zasługi jakie przez
ten okres zdobył są ogromne. Do zasług zalicza się oddanie do uŜytku hali
sportowej w Gniewie, biologicznej oczyszczalni ścieków,  stację uzdatniania
wody w W. Walichnowach, oddanie sali gimnastycznej w Opaleniu oraz jeszcze
wiele innych zadań.  Poza tym Burmistrz udziela się edukacyjnie. Czy ktoś jeszcze
chciałby zabrać głos w tej sprawie? Bardzo proszę. Pan radny Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki – Widzicie Państwo z jakim zainteresowaniem mieszkańcy śledzą
nasza sesję? W Pelplinie Przewodniczący Rady współpracuje z Radiem Głos i tam
wszyscy mieszkańcy mogą się dowiedzieć kiedy i o czym będzie sesja rady. U nas
takiej współpracy nie ma. Tę uchwałę przygotowali Panowie Przewodniczący
Rady. Pan przedstawił zasługi Burmistrza dla Miasta i Gminy Gniew , ale z tego
uzasadnienia wynika ,Ŝe  tych kompetencji będzie jeszcze mniej. Pan
Przewodniczący nie ma wstydu proponując stawkę wynagrodzenia dla Burmistrza
w wysokości  8960 zł brutt. Czy w naszej Gminie zginęła bieda?  Co o tej biedzie
mówiliście w poprzedniej kadencji? Oszukujecie społeczeństwo. Pan nie ma
wstydu Panie Przewodniczący. Proszę zobaczyć jaka w mieście jest bieda? Nie
wystarczyło Burmistrzowi te ponad 6 tyś. zł?

- Przewodniczący rady – W poprzedniej kadencji to co?  Za karę   Burmistrz  miał
tak niską pensję?

- Marek Barnik – Płaca Burmistrza ma być adekwatna do pracy jaką wykonuje. To
jakie pensje mają Burmistrzowie w innych gminach to teŜ wiemy. Jeśli Burmistrz
zrobił tyle przez te 4 lata i mieszkańcy to docenili wybierając Go na następną
kadencję   to my jako radni nie potrafimy docenić Burmistrza? Finanse są trudne ,
ale pensja jest adekwatna do pracy jaka wykonał Burmistrz w poprzednich latach.

- Przewodniczący rady - Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie
widzę? Kto z radnych jest za podjęciem  tej uchwały? Za głosowało 13 osób. Kto
jest przeciw? Przeciw głosowała 1 osoba. Dziękuję. Uchwała została podjęta.
Przystępujemy do kolejnego projektu uchwały.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie  regulaminu wynagradzania nauczycieli –
Druk Nr B/32/06. Bardzo proszę pana burmistrza Bogdana Badzionga
o przedstawienie projektu.

- Burmistrz Bogdan Badziong – Karta nauczyciela zobowiązuje Burmistrza do
opracowania regulaminu wynagradzania nauczycieli. Z tej uchwały zostały
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usunięte wytyczne w sprawie naliczania godzin ponadwymiarowych . W tej chwili
jest to w odrębnej uchwale. Proszę o przegłosowanie tego projektu.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Nie
widzę? Kto jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/5/02 Rady Miejskiej
w Gniewie z dnia 28 listopada 2002 r. w sprawie Statutu Gminy Gniew – Druk Nr
B/34/06. Bardzo  proszę. Pan radny Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki – Czy Sołtys za udział w sesji dostanie dietę?

- Z-ca Burmistrza Zbigniew Wronowski – Udział Sołtysa w sesjach jest
obowiązkowy z Urzędu.  Natomiast udział w posiedzeniach komisji juŜ nie. Jak
Sołtys nie chce nie musi brać udziału w posiedzeniach komisji, ale w sesjach tak
bez prawa głosowania. To co dotyczy radnego dotyczy równieŜ i  Sołtysa  tylko
z tą róŜnicą ,Ŝe nie moŜe brać udziału w głosowaniu.

- Andrzej Solecki – Jak Pan będzie egzekwował to ,jeśli sołtysa nie będzie na sesji?

- Za-ca Burmistrza Zbigniew Wronowski – To powinna egzekwować rada.
W protokóle z sesji powinno być zapisane ilu sołtysów było na sesji i kto? Za
chwilę będą wybory i jeśli wyborcy zobaczą ,Ŝe ci byli na sesjach , a ci nie to
wybiorą sobie innego sołtysa.

- Przewodniczący rady – Sołtys ma takie samo prawo jak radny wypowiadania się
na sesji.

- Za-ca Burmistrza Zbigniew Wronowski – Dotychczasowy zapis był nieprecyzyjny
dlatego go dopracowaliśmy.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Paragraf 1 mamy wyjaśniony . Przystępujemy
do paragrafu 2. Bardzo proszę. Pan radny Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki- Ten projekt chce ograniczyć  zapytania  tylko do radnych ,
a mnie chodzi o to Ŝeby nie tylko radny i sołtys mógł się wypowiadać na sesji , ale
kaŜdy, a nie tylko radny. Myślałem ,Ŝe projekt, który dziś został  przedstawiony
będziemy  omawiać na sesji . Jest obecny pan Sekretarz , który mógłby notować te
zapytania radnych. Jeśli nie będzie w tym punkcie takiego zapisu , to nie będzie
dopuszczenia do głosu kogo innego jak tylko radnego. Proponuję z tym
paragrafem wstrzymać się do czasu rozpatrzenia mojego projektu uchwały. Proszę
o wyłączenie paragrafu 2 z porządku obrad.

- Za-ca Burmistrza Zbigniew Wronowski – Organami Gminy są:  Burmistrz i Radni
i w związku z tym taki projekt uchwały zgłosiliśmy. Jeśli  Pan Burmistrz uznał ,Ŝe
pewne punkty statutu wymagają zmiany to takie zmiany proponuje w drodze



6

uchwały. Projekt uchwały pana Radnego wpłynął  do Urzędu  z podpisem pana
Przewodniczącego w dniu 20 grudnia 2006 r. z prośbą o opinię prawną.
Rozpoczęliśmy rozpoznanie tego projektu i jest on wprost przeciwny do tego
projektu , który my przedstawiliśmy. Ustawa o samorządzie gminnym nie mówi
nic o interpelacjach radnych, ale instrukcja kancelaryjna  przewiduje takie miejsce,
w którym się te interpelacje  rejestruje tak samo i wnioski, które w instrukcji
kancelaryjnej zostały zapisane jako zapytania. W ustawie nie ma tego zapisu , ale
w instrukcji kancelaryjnej jest.  Odczytał uzasadnienie z projektu radnego
Soleckiego , dwie definicje interpelacji oraz wyjaśnił ich znaczenie. Wnioskuję
o przyjęcie naszego  rozwiązania , które w projekcie przedstawiliśmy.

- Przewodniczący rady – UwaŜam ,Ŝe wyjaśnienie było wyczerpujące i wszyscy je
zrozumieli.

- Andrzej Solecki – Pan wypowiedział się tylko do interpelacji złoŜonej na piśmie,
ale są jeszcze  zapytania  ustne.  Idąc na sesje zauwaŜyłem na ulicy dwie ruszające
się płytki i chcę to zgłosić ustnie na sesji, a tu jest propozycja wykreślenia tego „
ustnie” ze statutu Gminy. Zmiany te robione są pod siebie po to,  Ŝeby ograniczyć
radnego. Ja będę przeciwny temu zapisowi . Proszę dopisać, Ŝe dopuszcza się
wyrazy obce w statucie. Nie dajmy się ogłupić. Pan Wiceburmistrz chce nam
zrobić wodę z mózgu.

- Przewodniczący rady – DuŜo łatwiejsze jest złoŜenie interpelacji na piśmie.

- Andrzej Solecki – Jeszcze nie otrzymałem odpowiedzi na poprzednie złoŜone
interpelacje.

- Mariola Czwiklińska – Składam wniosek formalny o zakończenie dyskusji.

- Marek Barnik – Równie dobrze moŜe nie być na sesji ani interpelacji ani zapytań.
Przewodniczący rady moŜe w kaŜdej chwili udzielić głosu radnemu.

- Za-ca Burmistrza Zbigniew Wronowski – Skoncentrowałem się na interpelacji ,
ale i zapytania składa się równieŜ na piśmie.

- Przewodniczący rady – Przystępujemy do paragrafu 3 rozdz. 9.

- Z-ca Burmistrza Zbigniew Wronowski – Instytucji zdania odrębnego nie ma
w Konstytucji. Zdanie odrębne jest zapisane w protokóle i wyraŜone w
głosowaniu.

- Andrzej Solecki – Ja wykonuje ten punkt a Pani , która protokółuje nie jest
w stanie zapisać wszystkiego , dlatego Ŝądam Ŝeby ten punkt przeciwny
Burmistrzowi pozostał.
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- Za-ca Burmistrza Zbigniew Wronowski – Na pewno ta dyskusja przyczyniła się
do lepszego zrozumienia tych zapisów i wnoszę o przyjęcie tego projektu w takiej
wersji jaką przedstawiliśmy.

- Franciszek Sumisławski – Mieszkańcy  mają swoich radnych , sołtysów i raz
w tygodniu w kaŜdy poniedziałek przyjmuje Burmistrz. Tak ,Ŝe mieszkańcy jak
chcą. Mogą z tego skorzystać. MoŜe dobrze byłoby utrzymać ten zapis „ustnie”?

- Przewodniczący rady – Kto jest za tym ,Ŝeby ten zapis” ustnie „ utrzymać?

- Burmistrz Bogdan Badziong – Z tymi zapytaniami bardzo róŜnie wygląda i potem
są tylko niedomówienia. Jestem przeciwny takim zapytaniom. Proszę o pytania na
piśmie.

- Franciszek Sumisławski – Po tym  wyjaśnieniu wycofuję swój wniosek.

- Przewodniczący rady- Dziękuję. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały
w przedstawionej wersji? Za glosowało 13 radnych.  Kto jest przeciw? Przeciw
głosował 1 radny. Dziękuję. Uchwała została podjęta.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie  ustalenia wysokości diety , zwrotu kosztów
przejazdów na terenie gminy, zwrotu kosztów podróŜy słuŜbowych poza teren
gminy dla radnych Rady Miejskiej w Gniewie V kadencji – Druk Nr B/33/06.

- Za-ca Burmistrza Zbigniew Wronowski – Przedstawiając ten projekt uchwały
chcieliśmy usunąć wady, które zaobserwowaliśmy w uchwale poprzedniej
kadencji. W tej chwili ten katalog zastosowań jest duŜo szerszy i ma zastosowanie
do róŜnych sytuacji. Odczytał uzasadnienie projektu uchwały. Wnoszę o przyjęcie
przedstawionego projektu.

- Burmistrz Bogdan Badziong – Proponuję tylko dopisać  w pkt 9 ,Ŝe wykonanie
uchwały powierza się Burmistrzowi i Przewodniczącemu Rady Miejskiej
w Gniewie.

- Andrzej Solecki – Podobna sytuacja jak z płacą Burmistrza. Ta wada pozwoliła
Wam wygrać wybory. Ogłupiliście to biedne społeczeństwo tymi błędami.
Łącznie diety rocznie będą kosztowały budŜet ponad 130.000 zł. W planie budŜetu
na 2007 rok budŜet rady tj. 134.000 zł.  Zostaje 4.000 zł na utrzymanie biura rady.
Skąd Pani Skarbnik zdejmie Ŝeby dołoŜyć radzie do tych diet radnych?
Projektodawca powołuje się na sąsiednie gminy więc trzeba było te stawki
przedstawić.

- Za-ca Burmistrza Zbigniew Wronowski – Z czego mamy to zdjąć? Ja nie zdąŜę
wskazać bo będę zabity przez Panią Skarbnik. Poprzednia rada ustaliła stawki
takie ,Ŝe nikomu w głowie się to nie mieściło. Osobiście uwaŜam ,Ŝe kaŜdy kto tak
mówi ,Ŝe stawki są za  wysokie niech podda się osądowi opinii i niech zostanie
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radnym. Diety w naszej Gminie wcale nie muszą być najniŜsze. UwaŜam ,Ŝe im
się naleŜy za  ryzyko jakie radni podejmują  przy podejmowaniu trudnych decyzji
oraz  prześwietlenie całej rodziny. Ci radni , którzy czują wstręt do diety mogą się
jej zrzec na tak długo jak długo będą odczuwali wstręt do tej diety. Oczywiście
Pani Skarbnik będzie musiała te środki znaleźć.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Informuję radnych ,ze z przyczyn osobistych
obrady opuścił Pan radny Stanisław Szwoch i na sali jest obecnie 13 radnych.
Przystępujemy do  głosowania. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały? Za
głosowało 11 radnych . Kto jest przeciw? Przeciw głosowało 2 radnych. Dziękuję.
Uchwała została podjęta. Ogłaszam 10 minut przerwy.

- Przerwa 10 minut

- Przewodniczący rady - Przystępujemy do kolejnego projektu uchwały. Oddaję
przewodniczenie obradom mojemu za-cy Franciszkowi Sumisławskiemu.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie przedmiotu działania komisji stałych Rady
Miejskiej w Gniewie V kadencji na lata 2006-2010 – Druk Nr B/35/06. Czy są
uwagi do przedstawionego projektu? Nie widzę? Kto z radnych jest za podjęciem
tej uchwały? Za głosowało 12 radnych . Jedna osoba nie wzięła udziału
w głosowaniu. Dziękuję. Uchwała została podjęta.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie  poboru w drodze inkasa opłaty skarbowej  -
Druk Nr B/38/06. Czy są uwagi do przedstawionego projektu? Nie widzę? Kto
 z radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie.  Dziękuję. Uchwała
została podjęta.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości w trybie
bezprzetargowym – Druk Nr B/39/06. Czy są uwagi do przedstawionego
projektu? Nie widzę? Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie.
Dziękuję. Uchwała została podjęta.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości w trybie przetargu
ustnego nieograniczonego – Druk Nr B/407/06. Czy są uwagi do
przedstawionego projektu? Nie widzę? Kto z radnych jest za podjęciem tej
uchwały? Za głosowało 12 radnych , 1 radny wstrzymał się od głosu. Dziękuję.
Uchwała została podjęta.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego
wymiaru godzin zajęć nauczycieli (realizujących w ramach stosunku pracy
obowiązki określone dla stanowisk o róŜnym tygodniowym obowiązkowym
wymiarze godzin) zatrudnionych w szkołach na terenie Gminy Gniew – Druk Nr
B/40/06. Bardzo proszę. Pan burmistrz Bogdan Badziong.
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- Burmistrz Bogdan Badziong – Projekt ten dotyczy nauczycieli , którzy łączą część
etatu np.  część w szkole i część w bibliotece.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały?
Za głosowało 12 radnych , 1 radny wstrzymał się od głosu. Dziękuję. Uchwała
została podjęta.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu
Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania
Narkomanii dla Gminy Gniew na rok 2007, zwanego dalej „ Gminnym
Programem”- Druk Nr B/41/06. Czy są uwagi do przedstawionego projektu? Nie
widzę? Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję.
Uchwała została podjęta.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie  uchylania uchwały Nr XXI/137/04 Rady
Miejskiej w Gniewie z dnia 25 marca 2004 r. w sprawie opłaty administracyjnej –
Druk Nr B/42/06. Czy są uwagi do przedstawionego projektu? Nie widzę? Kto
z radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję. Uchwała została
podjęta.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany przedstawiciela Gminy Gniew
w Fundacji pod nazwą „Lokalna Grupa działania Wstęga Kociewia” z siedzibą
w Morzeszczynie – Druk Nr B/43/06. Czy są uwagi do przedstawionego
projektu? Nie widzę? Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie.
Dziękuję. Uchwała została podjęta.

- Kolejny projekt uchwały w sprawie zlecenia gminnej jednostce organizacyjnej –
Zakładowi Usług Komunalnych  Spółka z o.o. w Gniewie wykonywania
niektórych zadań Gminy oraz upowaŜnienia w tym zakresie Prezesa zarządu tej
Spółki do załatwienia indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej –
Druk Nr B/44/06. Bardzo proszę . Pan radny Andrzej Solecki.

- Andrzej  Solecki – Czego dotyczy § 59 Statutu Gminy Gniew? Uchwały powinny
być sformułowane w sposób zwięzły. Co to znaczy? „ Kazuistyczne podejście do
zaleconych zadań ma pozwolić na uniknięcie pytań”.

- Burmistrz Bogdan Badziong – Proszę odnosić się do uchwały , a nie do
uzasadnienia.

- Andrzej Solecki – Przeczytał znaczenie słowa „kazuistycznie” ze słownika,
uzasadnienie , opinię prawną  Radcy do projektu uchwały.

- Burmistrz Bogdan Badziong – Gdyby Radny przeczytał poprzednią uchwałę i tę to
by zauwaŜył róŜnicę. Poprzednia uchwała nie dotyczyła zlecenia zadań. W tamtej
uchwale nie było, zadania były zlecone na podstawie zarządzenia , a w tej uchwale
zlecamy zadania.
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- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały?
Za głosowało 12 radnych , 1 radny glosował przeciw. Dziękuję . Uchwała została
podjęta. To juŜ wszystkie uchwały. Zamykam pkt 3 porządku obrad i ogłaszam
przerwę 20 minut, a po przerwie przystępujemy do pkt 4 porządku obrad.

-  Przerwa 20 minut.

- Pkt 4 porządku obrad -  Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

- Przewodniczący rady – Wznawiam obrady po przerwie – w okresie pomiędzy
sesjami uczestniczyłem we wszystkich posiedzeniach komisji oraz  we wszystkich
uroczystościach Gminnych. Zamykam pkt 4 porządku obrad i przystępujemy do
pkt 5.

Pkt 5 porządku obrad - Interpelacje i zapytania radnych.

Przewodniczący obrad – Bardzo proszę. Czy są interpelacje radnych?  Nie widzę?
Zamykam pkt 5 porządku obrad i przystępujemy do pkt 6.

- Pkt 6 porządku obrad - Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie

międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady.

- Przewodniczący rady – Bardzo proszę. Pan Burmistrz Bogdan Badziong.

- Burmistrz Bogdan Badziong – Prowadziłem rozmowy z firmą   „Koneks” nt.
zawieszenia kursów autobusowych, ponadto w Pelplinie uczestniczyłem w
pracach programu pt. „Działaj Lokalnie”, w Tczewie zaś w programie „Leader +”
Poza tym miałem naradę z Dyrektorami wszystkich szkół w Gminie.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Zamykam pkt 6 porządku obrad
 i przystępujemy do pkt 7.

- Pkt 7 porządku obrad – Informacja Przewodniczącego Rady o złoŜonych

interpelacjach i uzyskanych odpowiedziach na interpelacje.

- Przewodniczący obrad – Bardzo proszę. Pan Przewodniczący rady Janusz
Karzyński.

- Przewodniczący rady – W okresie pomiędzysesjami złoŜono 4 interpelacje. Trzy
złoŜył pan radny Andrzej Solecki jedna pani radna Walentyna Czapska. Radny
otrzymał odpowiedź na jedną interpelację i na pismo.
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- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Zamykam pkt 7 porządku obrad
i przystępujemy do pkt 8.

- Pkt 8 porządku obrad -   Wolne wnioski i informacje-  zatwierdzenie planów
pracy Rady i Komisji Rewizyjnej.

- Przewodniczący obrad – Proszę panią przewodniczącą Komisji Rewizyjnej
Walentynę Czapską o odczytanie planu pracy .

- Walentyna Czapska – Odczytała plan pracy komisji na 2007 rok – zał. do
protokółu.

- Przewodniczący rady – Odczytał plan pracy rady na 2007 rok – załącznik do
protokółu.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Kto z radnych jest za przyjęciem
przedstawionych planów pracy? Jednogłośnie. Dziękuję. Informuję ,Ŝe pan radny
Grzegorz Połomski oraz  pan radny Stanisław Szwoch ze względów osobistych
opuścili o godz. 15: 00 obrady sesji. Na sali jest obecnie 12 radnych. Bardzo
proszę. Pan radny Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki – Odczytał oświadczenie w sprawie ogłoszenia roku 2007,
rokiem pilota  Franciszka Jakusz Gostomskiego z okazji przypadających w tym
roku jego 90 urodzin. Odczytał ww. oświadczenie, które stanowi załącznik do
protokołu.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Jest to dość znany człowiek tylko
musielibyśmy znaleźć realizatora tego pomysłu. Nie wiem czy nie naleŜałoby
 w tej sprawie podjąć uchwały?

- Andrzej Solecki – Będę się starał pozyskać sponsora chociaŜby na pamiątkową
tablicę.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Kto z radnych jest za takim wnioskiem?
Jednogłośnie. Dziękuję. Oddaję przewodniczenie obradom Przewodniczącemu
Rady.

- Przewodniczący obrad – Przedstawiłem ramowy plan pracy , cały czas jeszcze ten
plan się tworzy, korzystały z niego komisje do tworzenia swoich planów.
W styczniu proponuję temat sesji : Informacja na temat działalności szkół,
 a w lutym informacja na temat rynku pracy.

- Andrzej Solecki – W marcu proponowałbym ocenę nie jakości wykonanej pracy ,
ale ocenę wykorzystania obiektów sportowych ich koszty utrzymania w mieście
 i gminie oraz  jako pkt 2 ocenę realizacji całorocznej propozycji kulturalnej za
2006 rok.
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- Przewodniczący rady – Dziękuję. Obecnie  wręczę   radnym legitymacje radnego
i kalendarze  na 2007 rok. Termin kolejnej sesji 31 stycznia 2007 r. godz. 11:00
w tym miejscu. Na tym zamykam kolejną III sesję Rady Miejskiej w obecnej
kadencji. Dziękuję wszystkim za przybycie i za rzeczową dyskusję. Na tym
protokół zakończono. Protokół sporządzono w dwóch jednobrzmiących
egzemplarzach. Jeden dla Burmistrza , drugi dla rady. Godzina zakończenia sesji
15:25.

- Protokołowała: Przewodniczący
           Rady Miejskiej w Gniewie

  Janusz Karzyński


